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Innkalling til årsmøte for Elverum Arbeiderparti, 2021 
 

Sted: Microsoft Teams  Møtestart: Torsdag 4.februar, Kl. 18.00  
 

Innkomne forslag sendes elverum.arbeiderparti@gmail.com innen 26. januar 2021. 
 

Hvem som skal holde politisk innledning er ikke avklart, det blir kunngjort senere. 
Saksdokumenter blir lagt ut på www.elverum.arbeiderpartiet.no senest 30.januar 
 

Sak 1. Åpning  
a) Godkjenning av innkalling 
b) Godkjenning av dagsorden 

 

Sak 2. Konstituering 
a) Valg av møteledere 
b) Valg av møtereferent 
c) Valg av to personer til å undertegne protokollen 

 
Sak 3. Politisk Innledning og debatt 

 

Sak 4. Årsberetning 2020 
a) Årsberetning fra Elverum Arbeiderparti 
b) Leiret Arbeiderlag 
c) Østre Elverum Arbeiderlag 
d) Søndre Elverum Arbeiderlag  
e) AUF 

 

Sak 5. Regnskap 2020 og revisjon 20202 
 

Sak 6. Innkomne forslag 
               

Sak 7. Budsjett 2021 
 

Sak 8.  Valg 
a) Styre 
b) Kvinnekontakt 
c) Materialforvalter 
d)  Revisorer 
e) Innlandet Arbeiderpartis representantskap 
f) Innlandet Arbeiderpartis årsmøte 
g) Arbeiderpartiets landsmøte, kandidat 
h) Arbeiderbevegelsens arkiv 
i) Elverum Arbeiderpartis studieutvalg 
j) Folkets hus Jømnvang, styrerepresentant 
k) Hamar Media AS 
l) Valgkomité 
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http://www.elverum.arbeiderpartiet.no/
http://elverum.arbeiderparti.no/-/sandbox/show/229394_elverumarbeiderparti
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Mvh Elverum Arbeiderparti, styreleder Magnus Stenseth 

 

Årsmøte 
Elverum Arbeiderparti 

Microsoft Teams 4.februar, kl. 18:00 
 

Forslag til sakliste/dagsorden: 
 
1. Åpning 
a) Godkjenning av innkalling 
b) Godkjenning av dagsorden 

- et minutt stillhet 
 
2. Konstituering 
a) Valg av møteledere 

Styrets innstilling:  
b) Valg av møtereferent 

Styrets innstilling:  
c) Valg av to personer til å undertegne protokollen 

Styrets innstilling: Forslag fra salen 
 
3. Politisk debatt: 
a) Årsmøtegjest, Ordfører Lillian Skjærvik 
b) Ordskifte 
 
4. Årsberetning 2020 

Elverum Arbeiderparti 
• Leiret Arbeiderlag 
• Østre Elverum Arbeiderlag 
• Søndre Elverum Arbeiderlag 
• Elverum – Åmot AUF 

 
5. Regnskap 2020 og revisjon 2020 
 
6. Innkomne forslag 
 
7. Budsjett 2021 
 
8. Valg: 
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Forslag 1: Avskaff abortnemndene – Thea Sandeberg Bråten 

 

Elverum Arbeiderparti vil: 

•  Avvikle nemndsystemet i abortloven og gi kvinner selv retten til å avbryte svangerskapet 
inntil lovens ramme på 18 uker og sørge for et offentlig tilbud om samtale for kvinner som 
ønsker dette. 

Begrunnelse: 

For mange kvinner er abort et krevende valg, med mange etiske problemstillinger knyttet til 
seg. Arbeiderpartiet mener at kvinners rett til selvbestemt abort er en viktig rettighet som 
må styrkes. Dagens abortlov slår fast at den gravide er suveren i sin avgjørelse fram til uke 
12. Hvis ønsket om abort inntreffer etter uke 12 må den gravide søke til en abortnemnd. For 
vedtak om innvilgelse fordres enstemmighet. I 2016 behandlet nemndene 654 søknader om 
abort etter 12. uke, hvorav 569 av disse ble innvilget. Av sakene som gikk videre til den 
sentrale klagenemnda ble 19 innvilget og 12 avslått. Abortnemndenes overveldende positive 
vedtak viser at det er etisk og medisinsk forsvarlig å utføre abort til og med uke 18.  I Sverige 
har kvinner rett til selvbestemt abort fram til uke 18. Når vi over en femårsperiode har 
opplevd at om lag 70 norske kvinner har reist til Sverige og England for å gjennomføre 
aborter som burde vært gjennomført på deres lokale sykehus, er det grunn til bekymring. 

Ved en avvikling av abortnemndene ser Arbeiderpartiet fortsatt behov for rådgivning, 
veiledning og bistand til kvinner og familier som velger å utføre abort, og mener at tilbud om 
råd og veiledning alltid bør være tilstede for kvinner som velger å ta abort. Det siste kvinner i 
en sårbar situasjon trenger er mer skam og skyld. Arbeiderpartiet vil derfor avskaffe 
ordningen med nemndene og sikre selvbestemmelse frem til uke 18. 

 

Styrets innstilling: 
Forslaget støttes og oversendes årsmøtet i Innlandet Arbeiderparti 
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Forslag 2 - En skole for framtida – Thea Sandberg Bråten 

Sosialdemokratiets fremste mål er like muligheter for alle mennesker. Skal man nå dette 
målet trenger man en skole hvor alle elever kan realisere sitt potensiale og bli gitt 
muligheter til å nå sine mål. Fellesskolen vår er det viktigste redskapet vi har mot økende 
ulikhet. En god skolegang bidrar til å ruste elever for arbeidsmarkedet og bygger tillitt 
mellom mennesker.  
 
Vår visjon er at alle elever skal fullføre skoleløpet og utnytte sitt potensiale og legge til rette 
for at hver enkelt elev blir sett og fulgt opp. Visjonen vår nås best gjennom en sterk offentlig 
fellesskole. 
 
Elverum Arbeiderparti sine ti skolekrav: 

 
1. Skolehelsetjenesten skal være til stede på skolen hver eneste dag. 
2. Fjerne fraværsgrensa og innføre mer rettferdige regler for fraværsføring. 
3. Lovfeste retten til læreplass for alle kvalifiserte elever. 
4. Konsesjoner til privat skoledrift skal være tidsbegrenset, samt at kommuner og 

fylkeskommuner skal ha lokal vetorett mot etablering av privatskoler. 
5. Fjerne karakterkravet i matte, norsk og engelsk i lærerutdanningen. 
6. Avvikle hjemmelekser og flytte arbeidet som blir gjort inn i fagtimene som 

skolelekser på barneskolen.  
7. Endre navnet på religionsfaget i grunnskolen og på videregående opplæring fra KRLE 

til RLE, og fjerne kravet om at halvparten av undervisningen skal være 
kristendomskunnskap.  

8. Oppdatere seksualundervisningen. Innføre mer om grensesetting, seksualitet, 
relasjoner og følelser. Seksualundervisningen skal også inneholde et kjønns og 
seksualitetsmangfold. 

9. Øke stipendene på vgs slik at elevene får dekket sine faktiske utgifter, og utvide 
grunnstipendet. 

10. Gjennomgå eksamensordningen med mål om en mer rettferdig sluttvurdering, senke 
prisen på privatisteksamen og gjøre det gratis å ta opp fag man har strøket i. 

 
 

Styrets innstilling: 

1. Styrets støtter forslaget og ber om at årsmøtet stemmer over 
punktene enkeltsvis.  

2. Forslagene foreslås oversendt årsmøtet i Innlandet 
Arbeiderparti 
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Forslag 3- Lærlingplassgaranti – Elverum-Åmot AUF 

Fylkestinget i Innlandet vedtok i oktober å starte arbeidet med å utarbeide en 
lærlingegaranti. Målet er at alle ungdommer i Innlandet som går yrkesfag skal være sikret en 
læreplass etter to fullførte år på videregående. Det er nå på tide å satse yrkesfag en gang for 
alle. Vi trenger fagfolk. Dersom vi ikke satser nå, kan vi mangle titusenvis av dem! Derfor 
trenger vi flere lærlingplasser i kommunen. 

Elverum Arbeiderparti vil: 

- Ha minst 3 utlysninger av læreplasser per kommune 
- Lærlingplassgarantien skal gjelde alle ungdommer i kommunen som velger 

yrkesfaglig opplærling. Både via det ordinære løpet og de som velger 
grunnkompetanseopplæring 

- Læreplassgarantien begrenses til lærebedrifter og det utvalg av læresteder i Elverum 
og Åmot kommune til enhver tid.  

- Ungdomsretten skal opprettholdes 

Styrets innstilling:  
Forslaget støttes og oversendes styret og kommunestyregruppa. 

 

Forslag 4: Byutvikling - Leiret Arbeiderlag 

Leiret Arbeiderlag ber Elverum kommune prioritere tiltak som bidrar til at kommunens 
innbyggere ønsker å bli boende og at andre flytter hit. I den mye omtalte prosjektrapport om 
plassering av Sykehuset Innlandet, diskuteres attraktivitet og rekruttering. Arbeidsplasser og 
kompetansemiljøer er den største driver til rekruttering, men et hyggelig bysentrum er også 
viktig. Under tidligere flytt-hjem arrangementer i Oslo sier utflyttede elverumsinger at 
«urbane kvaliteter» er viktig for at de skal flytte hjem igjen. Med Sentrumsforeningens 
vellykkede satsning «Vintertid» i Storgata, har vi erfart at elverumsinger trives med mindre 
trafikk og mer liv i sentrum. Leiret Arbeiderlag vil bygge videre på disse positive erfaringene, 
og ber kommunen igangsette arbeid med dette. 

 «Handlingsplan for Sykkelbyen Elverum 2017-2020» inneholder gode forslag til å skape en 
triveligere by for alle ved økt bruk av sykkel og redusert biltrafikk. Dette kan gjøres med små 
midler ved å gjøre Storgata enveiskjørt i nordlig retning, fra krysset St.Olavs gate/Bækbakken 
og til Lokket. Halvparten av gateløpet reserveres 2-felts sykkelbane med beplantning mellom 
syklende og kjørende. Samtidig stenges Storgata ved krysset Elvarheimgata/Lokket i vestlig 
retning slik at sykkeltrafikken kan ledes trygt over til Lokket. 

Vi går videre inn for at Rådhusplassen blir permanent bilfri og et sosialt rom for myke 
trafikanter.  

 

Styrets innstilling:  
Forslaget støttes og oversendes styret og kommunestyregruppa for videre arbeid. 
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Forslag 5: Lærlingeplassgaranti – Elverum-Åmot AUF 

Fylkestinget i Innlandet vedtok i oktober å starte arbeidet med å utarbeide en 
lærlingeplassgaranti. Målet er at alle ungdommer i Innlandet som går yrkesfag, skal være 
sikret en lærlingeplass etter to fullførte år på videregående. Det er nå på tide å satse 
yrkesfag en gang for alle. Vi trenger fagfolk. Dersom vi ikke satser nå, kan vi mangle 
titusenvis av dem! Derfor trenger vi flere lærlingeplasser i hele Innlandet! 

Elverum Arbeiderparti vil: 

- Ha minst 3 utlysninger av lærlingeplasser per kommune i Innlandet fylke. 
- Lærlingplassgarantien skal gjelde alle ungdommer som velger yrkesfaglig opplærling i 

Innlandet fylke. Både via det ordinære løpet og de som velger en 
grunnkompetanseopplæring. 

- Lærlingeplassøkeren må være villig til å flytte innad i fylket for å gjennomføre sin 
læretid. 

- Lærlingeplassgaranti innebærer at elever som oppfyller kravene, skal få oppfylt 
retten til en lærlingeplass i sitt fag i Innlandet fylke. 

- Lærlingeplassgarantien begrenses til lærebedrifter, både i privat, men også offentlig 
sektor.  

- Eleven må vise interesse for faget, og være aktiv søker til lærlingeplass. 
- Ungdomsretten skal opprettholdes 

Styrets Innstilling: 
Forslaget støttes og oversendes årsmøte i Innlandet Arbeiderparti 
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Elverum Arbeiderparti 
 Årsberetning for 2020 

Årsmøte 4. februar 2021 
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Elverum Arbeiderparti 
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ÅRSMELDING ELVERUM ARBEIDERPARTI 2020 
 
Opprydningen er i gang, sosialdemokratiske prinsipper har aldri vært viktigere! 
 
Elverum Arbeiderparti har lagt bak seg et år fullt av utfordringer både organisatorisk og 
politisk.  
 
Etter litt over ett år med ordføreren, og ofte et politisk flertall i formannskap og 
kommunestyre er vi nå på veg til å nå første delmål i den store utfordringen: Å rydde opp etter 
to perioder der Høyre/Sp har bedrevet ukontrollert pengebruk og vært mer opptatt av å skape 
et skatteparadis enn å skape arbeidsplasser. 
 
Elverum Arbeiderparti med Lillian i spissen som ordfører begynner for alvor å vise at vi vill 
reise kjerringa, rydde opp i økonomien og tørr å gå langt for å sikre arbeid til alle i vår 
kommune.  
 
Siden årsmøte i 2020, har det vært krevende tider. Ikke mange uker etter at vi skulle i gang 
med å utrette god politikk både lokalt og regionalt møtte vi nye utfordringer i Korona-
pandemien og nedstengingene som fulgte fra midten av mars 2020.  
For et parti som er bygget på demokrati og deltagelse har det skapt utfordringer at vi må kjøre 
prosesser og møter på andre måter enn å fysisk møtes på Gråberg eller på et samfunnshus på 
bygdene våre. Det har blitt mer krevende å holde dialogen med hele medlemsmassen, og ikke 
minst med våre velgere.  
 
Likevel; vi har klart å komme oss igjennom dette. Vi kastet oss tidlig rundt og fant nye måter 
å kommunisere på, via blant annet nettmøter, Teams, og andre kombinasjoner som har gjort at 
mange likevel har kunnet delta. Vi har ofte hatt mellom 30-40 deltagende på våre 
medlemsmøter og det viser at det skal mer til enn en pandemi for å stoppe vårt arbeid for 
sosialdemokratiske verdier og rettigheter! 
 
På politisk plan har vi også hatt utfordringer. Den vante gangen med tidligere pengebruk, og 
tømte fond. Har nok en gang gjort at vi måtte gå sterkt til verks for å sikre et budsjett i 
balansen i høst. Sammen mer MDG og SV fikk vi flertall for vårt budsjettforslag som har 
trukket fram noen viktige prinsipper ved flytte på noen kroner i en svært liten disponibel pott.  
 
Usikkerheten rundt Corona-pandemien har vært med oss gjennom hele året. Både i møter og i 
den politiske hverdagen. Prioriteringer for å sørge for minst mulig smitte og for å sørge for at 
vi som kommune er klar til å ta imot eventuelle smittebølger som skulle komme. Lillian som 
ordfører har stått hardt på i front her, samtidig som hun har samlet regionen og det politiske 
Elverum til en kamp for Elverum sjukehus! 
 
 
Utfordringer framover: 
 
Elverum Arbeiderparti har fortsatt store utfordringer å gripe tak i. De 8 årene med borgerlig 
styre firedoblet kommunen gjeld og låste betydelig med midler til investeringer. 
Befolkningsveksten hadde stoppet opp, men det kan nå se ut til at Arbeiderpartistyret er i 
gang med å snu denne trenden. Det er vår største oppgave, for å unngå større økonomiske 
utfordringer. 
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For å sikre befolkningsvekst som veier opp for de investeringer vi har gjort trengs det hardt 
politisk arbeid for å sikre og skape arbeidsplasser og næringsutvikling. I tiden fremover skal 
vi kjempe med nebb og klør for å beholde vårt sykehus i Elverum, samtidig har vi flere 
mulige prosjekter på gang, som blant annet en mulig batterifabrikk, og ikke minst å skape 
arbeidsplasser og nye næringer rundt bruken av tre. Vi må fortsette arbeidet med å sikre 
Elverum som et knutepunkt i Østerdalen. Både veiutbygging, og tilsving og elektrifisering av 
jernbanen er viktige saker for å gjøre Elverum attraktivt. I den andre enden må vi også jobbe 
med å ta ned utgiftene, vi går derfor inn i flere utfordringer innenfor strukturer i kommunen 
for å sikre oss økonomisk for blant annet ventende investeringer for å møte den kommende 
eldrebølgen og deres behov i Elverum.  
 
I det kommende året skal vi fortsatt håndtere en pandemi, og vi skal jobbe for en nye 
Arbeiderparti-ledet regjering. Det vil gjøre landet godt, og bidra til at vi som kommune får 
mer rett og mulighet til å styre etter våre premisser. Vi trenger et sterkere felleskap og en ny 
regjering! 
 
Kjære medlemmer. Vi har til tross for pandemien et godt år bak oss og store utfordringer 
foran oss. Vi har en god partiorganisasjon i Elverum med gode politikere i ledelsen og 
kommunestyret. Spesielt knytter det seg forventninger til Lillian som ordfører, Ingvar som 
gruppeleder og det nye styret. Men viktigst av alt: Vi er et lag med omlag 300 medlemmer, 
20-30 på alle medlemsmøter, et godt sammensatt styre, samarbeid med Lo, 13 representanter i 
kommunestyret og i flere råd, komiteer og utvalg. 
 
Elverum Arbeiderparti er et fellesskap av sosialdemokrater som jobber til det beste for 
Elverum og Elverums innbyggere. Sammen er vi sterke. 
 
Som leder vil jeg takke alle som i 2020 har gjort en jobb for Elverum Arbeiderparti, enten 
som kommunestyrerepresentant, styremedlem og deltatt i samtaler i partiet, på arbeidsplasser, 
med naboer og en rekke andre. 
Felles når vi mål. Sammen oppnår vi resultater  
 
Kameratslig hilsen 
Magnus Stenseth 
Leder, Elverum Arbeiderparti 
 

Partistyret har etter årsmøtet bestått av:  
Leder:            Magnus Stenseth, Østre 
Nestleder:      Bente Irene Aaland, Leiret  
Kasserer:       Knut Solberg, Søndre                  
Sekretær:       Bodil Nordhagen, Leiret  
Medlemsansvarlig:     Erik Larsen, Søndre 
Kvinnekontakt:           Helen Løkken, Leiret 
Styremedl:     Jan Gunnar Olbergsveen, Leiret 
Styremedl.:    Jeanette Evensen Olsen, Leiret       
Styremedl.:    Stein Erik Nyberg, Østre 
1. vara:           Aud Irene Nordhagen, Leiret 
2. vara:            Pål Sundt Finstad, Østre 
3. vara:           Kristin Johansen, Søndre  
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I tillegg tiltrer med fulle rettigheter Vebjørn Skirbekk Sagmoen (AUF-leder). Thea Sandberg 
Braaten (AUF) har trådt inn i styret fra september 2020, da Vebjørn Skirbekk Sagmoen har 
permisjon.  Tiltredende med tale- og forslagsrett: Lillian Skjærvik (ordfører), Ingvar Midthun  
(gruppeleder) og Tor Kristian Godlien  (LO).  
 
Medlems- og studieutvalg:  
Leder:  Erik Larsen, Søndre, medlemsansvarlig/studieleder Elverum Arbeiderparti 
Medlemmer: Studielederne i arbeiderlagene og AUF: 
Jeanette Evensen, Leiret 
Anne Grethe Silihagen, Østre  
Vebjørn Skirbekk Sagmoen, AUF  
 
Materialforvalter:  
Tor Kristian Godlien, Søndre 
 
Revisorer: Gunnar Lindbakken, Østre 
                   Hanna Hanstad, Østre 
vara:           Rune Marius Hermansen, Søndre 
vara:           Per Erik Skaugrud, Leiret 
 
Kvinnekontakt: Helen Løkken, Leiret 

 
Innlandet Arbeiderpartis representantskap:   

1. Lillian Skjærvik  
2. Magnus Stenseth   
3. Bente Aaland 
 Varaer i rekkefølge: 
1. Ingvar Midthun      2.  Jeanette Evensen Olsen       3. Knut Solberg 
4.   Helen Løkken      5.  Jan Gunnar Olbergsveen     6. Bodil Nordhagen 
7.   Vebjørn Skirbekk Sagmoen 8.  Aud Irene Nordhagen          9. Tor Kristian Godlien 
10.  Kristin Johansen     11. Stein Erik Nyberg                   
12. Anne Christel Johnsgaard   13.Erik Larsen 
 

            Årsmøte gir styret fullmakt til å foreta suppleringsvalg av ytterligere varaer til 
            representantskapet ved behov. 
 
Innlandet Arbeiderpartis årsmøte 

1. Lillian Skjærvik   Østre 
2. Magnus Stenseth             Østre 
3. Bente Aaland   Leiret 
4. Ingvar Midthun   Leiret 
5. Jeanette Evensen Olsen  Leiret 
6. Per-Gunnar Sveen  Leiret 
7. Helen Løkken   Leiret 
8. Tor Kristian Godlien  Søndre 
9. Bodil Nordhagen   Leiret 
10. Thea Sandberg Bråten               AUF  

(for Vebjørn Skirbekk Sagmoen i permisjon)  
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Varaer: 
1. Knut Solberg                       Søndre  11. Jørn Øvesveen     Leiret  
2. Aud Irene Nordhagen          Leiret  12. Anne Grete Berget           Leiret 
3. Jan Gunnar Olbergsveen     Leiret  13. Frank Ophus     Leiret 
4. Anne Christel Johnsgaard   Leiret  14. Line M. Torp Kristiansen Leiret 
5. Stein-Erik Nyberg      Østre          15. Terje Lund      Leiret 
6. Gunnhild Marie Berteig      Leiret  16. Elivane Nordhagen           Leiret 
7. Erik Larsen       Søndre  17. Rune Marius Hermansen  Søndre 
8. Tove Irene Paulsen      Leiret  18. Britt Weium      Leiret  
9.   Pål Sundt Finstad      Østre         19. Torbjørn Bækkevold     Leiret 
10. Kristin Johansen             Søndre       20. Ragnhild Øien Rask          Leiret 
       21. Thomas Sveen                   Østre 
Styret gis fullmakt til å supplere med flere varaer ved behov. 

   
Utsendinger til nominasjonsmøte for stortingsvalget velges på et medlemsmøte når 
Elverum Arbeiderpartis delegatantall er kjent. 
 
Utsendinger til Nominasjonsmøtet i Hedmark:  
Medlemsmøte den 8. oktober 2020 behandlet saken. Det var da kjent at Elverum 
Arbeiderpartis delegasjon til nominasjonsmøte utgjør i alt 14 delegater. 

1.   Lillian Skjærvik 
2.   Magnus Stenseth 
3.   Bente Aaland 
4.   Ingvar Midthun 
5.   Jeanette Evensen Olsen 
6.   Per-Gunnar Sveen 
7.   Helen Løkken 
8.   Tor Kristian Godlien 
9.   Bodil Nordhagen 
10. Thea Sandberg Bråten  
11. Knut Solberg 
12. Aud Irene Nordhagen 
13. Jan Gunnar Olbergsveen 
14. Stein-Erik Nyberg 
 
 

Vararepresentanter:  

1. Anne Christel Johnsgaard 
2. Gunnhild Marie Berteig 
3. Erik Larsen 
4. Tove Irene Paulsen 
5. Pål Sundt Finstad 
6. Kristin Johansen 
7. Jørn Øversveen 
8. Anne Grete Berget 
9. Frank Ophus 
10. Line Torp Kristiansen 
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11. Terje Lund 
12. Elivan Nordhagen 
13 Rune Marius Hermansen 
14. Britt Weium 
15. Torbjørn Bækkevold 
16. Thomas Sveen 

 
Arbeiderbevegelsens arkiv: 
          Representant: Rolv Skirbekk, Leiret 
          Vara: Ingebrigt Henningsen, Østre 
          Terje Lund er nestleder i  
          Arbeiderbevegelsens Arkiv  
 
Hamar Media: 

Fullmektig: Magnus Stenseth 
Rådgiver: Bente Irene Aaland  
Vara: Styret utpeker vara ved behov 

 
Seniorutvalg:  

Leder Ingebrigt Henningsen 
Bodil Nordhagen, sekretær 
Rolv Skirbekk 
Aud Jorid Warmdal 
Inger Johanne Norr 
Sverre Rimberg 

 
Valgkomité: 

Leder: Tor Kristian Godlien, Søndre 
Pål Sundt Finstad, Østre 
Anne Grete Berget, Leiret 
Thea Sandberg Bråten (AUF) 
Bjørn Jarle Røberg-Larsen, Elverum Arbeiderparti (oppnevnt av styret) 
 
  

Valgkamputvalg 2020-2021: 
Magnus Stenseth, partileder 
Lillian Skjærvik, ordfører 
Erik Larsen, Søndre 
Thea Sandberg Bråten, AUF 
Arne Terje Silihagen, Østre 
Margrethe Skjærbek, Østre og studieutvalget 
Jan Gunnar Olbergsveen, Leiret 
Jeanette Evensen Olsen, Leiret og studeiutvalget 
LO i Elverum,v/ leder Tor Kristian Godlien 

 
 
POLITISK VIRKSOMHET 
KOMMUNESTYREGRUPPE ETTER KOMMUNEVALGET 2019: 
 
Lillian Skjærvik (ordfører)  
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Magnus Stenseth, Ingvar Midthun,  
Bente Irene Aaland, Tor Kristian Godlien, 
Jeanette Evensen Olsen, Per Gunnar Sveen, 
Bodil Nordhagen, Vebjørn Skirbekk Sagmoen (i utdanningspermisjon fra september 2020,  
Erik Larsen, Anne Christel Johnsgaard, Gunnhild Marie Berteig, Tove Irene Paulsen  
(vara: Hanna Kjelland (i utdandningspermisjon) Pål Sundt Finstad, Jørn Øversveen, Frank 
Ophus, Jan Gunar Olbergsveen). 
 
Gruppeleder er Ingvar Midthun. 
 
 
FORMANNSKAPSGRUPPE ETTER VALGET 2019 består av følgende personer:  
Ordfører Lillian Skjærvik, Magnus Stenseth og gruppeleder Ingvar Midthun.  
Vara: Bente Aaland, Tor Kristian Godlien, og Jeanette Evensen Olsen. 
 
Kommunestyregruppa er innkalt til 11 kommunestyremøter med gruppemøter i forkant.  
I tillegg kommer kommunestyrets strategikonferanse 9.september. 
 
Formannskapsgruppa er innkalt til 20 formannskapsmøter med gruppemøter i forkant.  
Formannskapet møter tillitsvalgte gjennom regelmessige møter i administrasjonsutvalget.   
Formannskapet har gjennomført flere generalforsamlinger, eiermøter og orienteringer før 
ordinære saklister.  
 
I tillegg til arbeidet i kommunestyre- og formannskapsgruppa, kommer en lang rekke møter i 
øvrige komiteer, nemnder og utvalg gjennom året.  
 
Flere medlemmer i kommunestyregruppa har deltatt på partiets medlemsmøter, ulike 
arrangementer, seminarer og åpne møter gjennom året. Saken om framtidig skolestruktur har 
vært stor sak i flere slike møter i 2020. 
 
Kommunestyre- og formannskapsgruppa samarbeider godt, med godt oppmøte og bred 
deltagelse i diskusjoner og avklaringer av saker som er oppe til behandling. På grunn av 
koronapandemien har en rekke møter blitt gjennomført digitalt på Teams, med god oppslutning. 
Digitale møter fungerer hensiktsmessig i flere sammenhenger, og bør også kunne brukes i noen 
sammenhenger etter at pandemien er over, som et supplement til tradisjonelle møter. 
 
Vi har videreført et godt politisk samarbeid med SV, og har også regelmessige møter med 
representanter fra FrP som en følge av det valgtekniske samarbeidet i forrige kommunevalg. I 
løpet av året er det også gjennomført arbeids- og kontaktmøter med representanter fra flere 
andre partier. Det politiske samarbeidet og flertallet for et budsjett høsten 2020 tok 
utgangspunkt i et samarbeid mellom AP, SV og MDG. 
 
Vi har hatt en rekke medieoppslag gjennom året, og ordfører har markert partiet, 
formannskapet og kommunestyret spesielt tydelig gjennom en rekke intervjuer og kronikker i 
sjukehussaken på slutten av året. Ordfører har vært en sentral stemme i dette arbeidet gjennom 
året, og det er i stor grad lagt vekt på tverrpolitisk samarbeid i denne store saken for Elverum. 
 
Noen aktuelle saker i formannskap og kommunestyre 2020: 
(i tillegg kommer saker drøftet og tatt opp i komiteene) 
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• Handlings- og økonomiplan 2021 - 2024 
• Eiendomsskattevedtak 2021 
• Eiermøter og dialogmøter med Elverum Vekst, Elverum Energi, Terningen Arena Idrett 

og Kultur og andre kommunale selskaper 
• Orientering om sivilt/militært samarbeid  
• Revisjon av kommunens eierskapsmelding 
• Tilsving, Rørosbanen-Solørbanen 
• Plan for overordnet veisystem, Hanstad 
• Selskapsavtale, Midt Hedmark brann og redningsvesen IKS 
• Handlingsplan for idrett og nærmiljø 
• Tilstandsrapport 2020, barnevernet 
• Kommunal planstrategi 
• Reduksjoner i antall institusjonsplasser 
• Inntekstberegning av barnetrygd ved utmåling av sosialhjelp 
• Nedleggelse av Kirkeby oppvekstsenter 
• Strategisk plan: klima og energi i Elverum 2020-2024 
• Alkoholpolitisk handlingsplan 2020-2024 
• Akuttsykehus i Elverum – målbilde for Sykehuset Innlandet HF 
• Bosetting av flyktninger 2021 
• Avbøtende midler, regionfelt Østlandet 
• Valg til styrer, råd og utvalg 
• Bevilgninger fra kommunalt næringsfond 
• Plan- og eiendomssaker og reguleringssaker 
 

Elverum, februar 2021 – gruppeleder Ingvar Midthun 
 
 

 
 

MØTEVIRKSOMHET 
 
Årsmøte 
Årsmøtet ble avviklet i Horndalen Vel Grendehus 13. februar 2020 med møtestart kl. 18.00 og 
møteslutt kl. 22.45. Antall frammøtte var 33 medlemmer, herav 31 stemmeberettigede. 
 
Jørn Øversveen ønsket vel møtt til årsmøtet.  
 
Etter konstituering var det politisk innledning ved våre egne sentrale innlandspolitikere,  
Bjørn Jarle Røberg-Larsen og Per-Gunnar Sveen med påfølgende debatt. Røberg-Larsen og 
Sveen hadde på kort varsel påtatt seg å innlede til den politiske debatten, som erstatning for  
avtalt årsmøtegjest, Anne-Marte Kolbjørnshus, som hadde meldt forfall. 
 
Etter behandling av årsberetning og regnskap for 2019 og de vanlige årsmøtesakene, behandlet 
årsmøtet 6 innkomne forslag. 
 
Underveis i årsmøtet var det pause med bespisning og kaffe. 
 
Jørn Øversveen avsluttet med å gi en kort oppsummering av sine 10 år som leder i Elverum 
Arbeiderparti. Han takket for samarbeidet og ønsket partiet lykke til i sitt videre arbeid. 
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Ingvar Midthun takket Jørn Øversveen som en ruvende tillitsvalgt, støttespiller og mentor. Han 
overrakte blomster fra partiet. 
 
Magnus Stenseth innledet sine avslutningsord med å takke for tilliten som nyvalgt leder i 
Elverum Arbeiderparti. Han rettet en spesiell takk til Jørn Øversveen som en god 
kunnskapsformidler og pådriver for Stenseths oppgaver og roller. Stenseth tar fatt på 
lederrollen med engasjement og ville legge vekt på samarbeid. 
 
Et godt årsmøte ble avsluttet med Terje Røe’s gitarspill og allsang. 
  
Styremøter 
Det er avholdt 12 ordinære styremøter i 2020. På grunn av korona-situasjonen har styremøtene 
fra mars-20 vært avholdt på Teams med unntak av to møter i oktober/november som har vært 
kombinerte Teams- og fysiske møter.  
Flere viktige saker har blitt behandlet og presentert for medlemsmøtet. Mer om dette under 
medlemsmøter.  
 
Medlemsmøter  
Det har vært avholdt 9 ordinære medlemsmøter i 2020. På grunn av koronasituasjonen er noen 
medlemsmøter avholdt på Teams og andre møter i kombinasjon med fysisk frammøte og 
Teams-møter. Det ble i tillegg avholdt nominasjonsmøte for Hedmark Arbeiderparti på Teams i 
november 2020. 
Koronasituasjonen har gjort det vanskelig å gjennomføre temamøter som ønskelig, men i 
oktober ble gjennomført temamøte om skog med ekstern foredragsholder på Gråberg.  
Det har alltid blitt gjennomført medlemsmøte før kommunestyremøter hvor viktige saker skulle 
behandles. Vi har hatt besøk av kommunedirektør og økonomisjef i forbindelse med orientering 
om kommunens økonomiske situasjon og behandling av budsjett- og økonomiplan. 
 
Noen av temaene og sakene på medlemsmøter har vært: 
 
«Kommuneøkonomi og budsjett- økonomiplan» har vært tema på flere medlemsmøter med 
eksterne innledere på to medlemsmøter. Innledere var rådmann Kristian Trengereid og 
økonomisjef David Sande. 
 
«Skole- og barnehagestruktur» har væt tema på flere møter. Her har utdanningskomiteens 
leder, Tor Kristian Godlien, hatt innledningene. Utdanningssjef Tord Arnesen holdt innledning 
om skolestruktur i medlemsmøte 27. januar-2020. 
 
«Reduksjon i antall institusjonsplasser og institusjonsplasser ved Sætre alders- og 
sykehjem» har også vært tema, hvor helse- og omsorgskomiteens leder Bente Irene Aaland, 
har innledet og orientert. 
 
«Strategisk plan energi og klima» har vært tema på et medlemsmøte. 
 
«Eierskapsmeldinga» har også vært sak i medlemsmøte. 
 
«Arbeiderpartiets representasjon i styrer, råd og utvalg» har vært drøftet i medlemsmøte. 
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«Sykehussaken» hvor ordfører Lillian Skjærvik har orientert og gitt informasjon om arbeidet 
som gjøres. 
Hun har dessuten gitt orientering om sitt arbeid på andre områder. 
 
Forberedelser til Stortingsvalget og nominasjon til Stortingsvalget fra Hedmark Arbeiderparti 
har vært saker i møtene.  
 
Oppslutningen om medlemsmøtene har i gjennomsnitt vært i overkant av 20 medlemmer, med 
høyest oppslutning ca. 26 unders behandling av skolestruktur og institusjonsplasser. Saker om 
kommuneøkonomi og budsjett- og økonomiplan har hatt stor oppslutning. 
  
Det er et mål fortsatt å øke oppslutningen på medlemsmøtene. Dette har vært mer krevende i 
2020 på grunn av restriksjoner knyttet til korona-situasjonen. Alle medlemmer har ikke like 
muligheter til å delta på Teams. Medlemsmøter i Elverum Arbeiderparti er åpne, dvs. at også 
ikke-medlemmer er velkommen til å være tilstede på møtene, med mindre noe annet blir 
bestemt under møtene. Pressen inviteres til møtene. 
Det er i 2020 gjennomført flere temamøter og skolerings- og studiemøter i regi av 
Arbeiderpartiet, noen som interaktive møter på Teams, hvor flere av våre medlemmer har 
deltatt. Noen medlemmer har også deltatt på partiskolen. 
Medlemsmøtene er det høyeste organet i Elverum Arbeiderparti mellom årsmøtene, og vedtak 
som gjøres på medlemsmøtene er bindende for Elverum Arbeiderpartis kommunestyregruppe, 
hvis ikke noe annet blir vedtatt av medlemsmøtet. Det er blitt sendt ut e-post med årsplan i 
begynnelsen av året til alle medlemmer, med oversikt over de planlagte aktivitetene i Elverum 
Ap. Videre har informasjon om aktivitetene blitt publisert på Elverum Aps internettsider 
www.elverum.arbeiderparti.no og Facebook.  
Forut for alle medlemsmøter har partiledelsen sendt ut påminnelse om møtetidspunkt, 
møtested, møteform og sakliste til alle medlemmer som har registrert e-postadresse hos 
Elverum Ap. Det har også vært vanlig å sende ut SMS til alle medlemmer med registrert 
mobiltelefon. For 2021 sendes e-post om møteplan for hele kalenderåret. I tillegg legges 
møteplanen ute på vår nettside www.elverum.arbeiderparti.no og i papirutgaver i partisentralen. 
 
 
 
SENIORPOLITISK UTVALG 
Seniorpolitisk utvalg bygger sitt arbeid på vedtatt Seniorpolitisk plan for 2020-2023. 
I 2020 har Seniorpolitisk utvalg gjennomført to møter.  
Tema i møtene har bl.a. vært «Velferdsteknologi- informasjon og status i Elverum kommune» 
med prosjektleder Åshild Sæther Engen som innleder og tema «Leve hele livet- informasjon og 
status i Elverum kommune» med Geir-Håkon Øverby fra Eldrerådet som innleder.  
Seniorpolitisk utvalg skal være bindeledd mellom utvalget og Elverum Arbeiderpartis styre.  
 
1. MAI  
1. mai -arrangement med 1. mai frokost var under planlegging da Norge ble stengt ned i mars 
2020. Korona-situasjonen og nedstenging gjorde at arrangementene måtte avlyses. 1.mai 
feiring 2020 ble digital for hele Norge! 
 
 
 
HEDMARK ARBEIDERPARTI 
Elverum Arbeiderparti har deltatt på representantskapsmøter og årsmøter.  

http://www.elverum.arbeiderparti.no/
http://www.elverum.arbeiderparti.no/
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Følgende fra Elverum Ap har hatt verv i Innlandet Arbeiderpartis styre eller utvalg i 
2020: 
Per-Gunnar Sveen er medlem av av fylkesutvalget i Innlandet Fylke og har sammen med 
Bjørn Jarle Røberg-Larsen fast plass i Fylkestinget.   
Magnus Stenseth er medlem av styret i Innlandet Arbeiderparti 
Lillian Skjærvik har vært representert i nominasjonskomiteen i Innlandet Arbeiderparti.  
Bjørn Jarle Røberg Larsen er tilsatt som fylkessekretær i Innlandet Arbeiderparti. 
Erik Larsen er medlem av valgkamputvalget til Innlandet Arbeiderparti 
Bente Irene Aaland er 5.kandidat på Stortingslista til Hedmark Arbeiderparti. 
 
MEDLEMSSITUASJONEN  
Medlemmer(betalende) pr.31.12.2020: 
Søndre Elverum:              25 medlemmer  
Leiret:                           167 medlemmer 
Østre Elverum:  46 medlemmer 
Ikke tilknyttet lag:                9 medlemmer 
Til sammen Elverum AP:   247 medlemmer  + 20 medlemmer i Elverum AUF 
Medlemstall 2019: 248 medlemmer 
 
AVSLUTNING     
Året sett under ett har vært preget av god aktivitet, hvor det har vært behandlet flere store og 
viktige saker til tross for en krevende hverdag med pandemien som slo inn over landet tidlig i 
2020. Vi vil takke alle som har vært med og engasjert seg i partiarbeidet i 2020, og håper alle er 
klare for å ta fatt på den kommende valgkampen og kampen om å sikre sosialdemokratiske 
prinsipper og en god kommuneøkonomi til det beste for Elverums befolkning. 
 
Magnus Stenseth, leder 
Bente Irene Aaland, nestleder 
Bodil Nordhagen, sekretær   
Knut Solberg, kasserer 
Erik Larsen, medlemsansvarlig 
Helen Løkken, kvinnekontakt 
Jan Gunnar Olbergsveen, styremedlem 
Jeanette Evensen Olsen, styremedlem 
Stein Erik Nyberg, styremedlem 
Ingvar Midthun, gruppeleder 
Thea Sandberg Bråten, Elverum og Åmot AUF 
Lillian Skjærvik, ordfører 
Tor Kristian Godlien, LO 
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Årsberetning for Elverum-Åmot AUF 2020  
 
Året 2020 har vært et veldig annerledes år. Korona har tvunget oss til å tenke nytt, og det har gitt oss 
en del uforutsette utfordringer. Vi har dog forsøkt som best å opprettholde et visst aktivitetsnivå for 
våre medlemmer, men noen begrensninger har det vært. På grunn av uforutsigbarheten dette året har 
ført med seg har det til tider vært vanskelig å planlegge møter, og dette gikk spesielt utover den 
tradisjonelle juleavslutningen på Gråberg som i år ble avlyst. Det har også vært krevende å aktivisere 
nye medlemmer når man aldri har kunnet møttes ansikt-til-ansikt.  
 
Medlemstallet i 2020 er 41 betalende medlemmer, en nedgang på 9 fra året før.  
 
Styret i Elverum-Åmot AUF besto i første halvår av Vebjørn Skirbekk Sagmoen som leder, Anndrine 
Lund som nestleder med økonomiansvar, Bjørn Kristian Eide, Maja Cvetkovic, Ahmed Shirwa og Kaltun 
Ahmed som styremedlemmer, og Thea Sandberg Bråten som 1. vara. Da Vebjørn flyttet til Svalbard ble 
det gjort noen endringer, og siste halvår har Vebjørn og Thea skiftet plass, slik at Thea Sandberg Bråten 
har vært leder, og Vebjørn Skirbekk Sagmoen har vært 1. vara. Det kom også inn ett nytt styremedlem, 
Ida Seline Rødsbakken. Resten av styret forble uendret.  
 
Elverum-Åmot AUF har vært godt representert i komiteer og styrer.  
- Vi har hatt representanter i styret i både Elverum AP og Åmot AP  
- Anndrine har møtt fast i kommunestyret i Åmot  
- Vebjørn møtte fast i kommunestyret i Elverum frem til sommeren  
 
Vi har også deltatt på diverse arrangementer og møter.  
- Vi har hatt styremøte hver måned  
- I februar deltok vi på årsmøter i AUF i Innlandet, Åmot AP og Elverum AP  
- Vi var med på kvinnedagen, som ble en stor suksess før landet stengte ned  
- 1. mai ble arrangert digitalt av AUF, Arbeiderpartiet og LO, så i år deltok vi hver for oss  
- I mai hadde vi et digitalt temamøte om bærekraft i Innlandet sammen med Ringsaker AUF  
- I juni deltok vi på AUF i Innlandets representantskap  
- I oktober hadde vi en landsmøtekveld før AUF sitt 57. landsmøte hvor det ble servert pizza og brus  
- 5 av våre medlemmer dro med AUF i Innlandet på AUF sitt 57. landsmøte, der Kaltun holdt et innlegg  
- I november hadde vi digitalt temamøte om den internasjonale mannsdagen, med innleid innleder  
 
Året ellers har båret preg av situasjonen vi har vært i. Vi har ikke vært på skolebesøk, men vi har hatt 
en solid innsats på etterverving, slik at så mange som mulig av våre medlemmer fikk betalt sin 
kontingent. Tradisjonelle medier har, i tillegg til sosiale medier, blitt flittig brukt, og vi har hatt flere 
leserinnlegg på trykk, blant annet om eksamen, kollektivtransport og likestilling. Vi har også deltatt på 
arrangementer i regi av fylkeslaget og kommunepartiene, der det har vært både fysiske og digitale 
møter.  
 
Vi håper at 2021 vil bli et mer normalt år, slik at vi igjen kan samles på fysiske møter og få enda mer 
aktivitet.  
 
Vi takker for året som har gått, og håper på et enda bedre 2021!  
 
Vennlig hilsen styret i Elverum-Åmot AUF 
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ÅRSBERETNING LEIRET ARBEIDERLAG 2020 
Året 2020 har som kjent blitt preget av korona pandemien. Styret var knapt kommet i gang med 
arbeidet etter årsmøtet da Norge ble stengt ned 12. mars. Vi har allikevel forsøkt og 
opprettholde aktiviteten i styret med regelmessige styremøter på teams. Øvrige, planlagte 
aktiviteter for medlemmene har vi dessverre måttet avlyse.  

 

ORGANISASJONEN: 
Leiret Arbeiderlag har etter årsmøtet 23. januar 2020 hatt følgende tillitsvalgte: 

 

Leder:    Jan Gunnar Olbergsveen 

Nestleder:   Frank Ophus 

Sekretær:   Anne Grete Berget 

Kasserer:   Arne Gjelten 

Studieleder:   Jeanette Evensen Olsen 

Styremedlem:   Gro Christensen 

Styremedlem:   Elivane Nordhagen 

Styremedlem:   Helen Løkken 

Styremedlem:   Morgan Johansen 

1. varamedlem:  Dag Sondre Peikli 

2. varamedlem:  Gustav Heramb 

3. varamedlem:  Bodil Nordhagen 

 

Revisorer:  

Torbjørn Johansen 

Terje Lund 

Vara: Arild Kjempekjenn  
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Arbeiderbevegelsens arkiv: 

Jan Gunnar Olbergsveen 

 

Hamar Media: 

Jan Gunnar Olbergsveen   representant 

Bodil Nordhagen   medhjelper utpekt av styret 

 

Valgkomité utvalgt av styret etter fullmakt gitt på årsmøtet:  

Bente Aaland    leder  

Per Gunderud 

Tove Irene Paulsen 

 

Medlemssituasjonen. 

 
Leiret Arbeiderlag hadde ved utgangen av 2020 171 betalende medlemmer, en nedgang på 9. 
Medlemslisten inneholdt totalt 178 navn, mot 193 i 2019. Det er gjennomført flere ringerunder 
både fra styrets medlemmer og en ringerunde i samarbeid med Innlandet og Nils Kristen 
Sandtrøen. Vi endte allikevel opp med 7 medlemmer som ikke betalte. I tillegg til naturlig av 
gang har vi i høst fått en del utmeldinger grunnet uroen rundt Giske saken og Jan Bøhler sin 
overgang til Senterpartiet. Vi har et håp om en normal valgkamp til høsten med mulighet til og 
verve nye medlemmer på stand og annen kontakt i den forbindelse.  

 

Styremøter. 

Det er avholdt 7 styremøter i løpet av perioden. 

Styremøtene har fast agenda med gjennomgang av saker som skal opp i kommunestyret i 
nærmeste fremtid samt at det blir referert fra saker som har vært oppe i kommunestyret med 
resultat av behandlingen der. Vi refererer også saker som diskuteres i kommunepartiet til 
orientering for de av styrets medlemmer som ikke også sitter i Elverum AP sitt styre. Alle 
varamedlemmer til styret blir også innkalt til alle styremøter.  

Spesielt har vi diskutert den vanskelige økonomiske situasjonen i Elverum kommune. Det er 
kommet forslag til tiltak over bordet som de av styrets medlemmer som sitter i kommunestyret 
kan ta med seg inn i arbeidet der.  
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Likeså har skolestruktur vært tema i flere styremøter. Dette er en sak vi vet blir vanskelig for 
våre medlemmer uavhengig av hvilke anbefalinger utdanningskomiteen vil komme med våren 
2021.  

Tidlig i vår satte vi ned en arbeidsgruppe som skulle se på og utrede mulige tiltak for utvikling 
av sentrum i Leiret. Dette arbeidet har det blitt redegjort for i styremøtene utover høsten og det 
har munnet ut i et forslag fra styret som blir lagt frem for årsmøtet som egen sak.  

Medlemsmøter. 

Det er ikke avholdt egne medlemsmøter i regi laget i denne perioden. Kommunepartiet kjører 
medlemsmøter nesten hver måned unntatt i ferietiden og det er vanskelig å finne andre 
dagsaktuelle temaer som ikke er oppbrukt.  

1. mai frokost. 

1. mai frokosten var under planlegging da Norge ble stengt ned i mars. Paradoksalt nok var Jan 
Bøhler en av de aktuelle til og holde appellen i år. Jan har senere meldt overgang til 
Senterpartiet.  

Lagskveld. 

Lagskvelden var planlagt til 11. september. Vi hadde bestilt Heradstun da det er god plass der 
ute med tanke på matservering og smittevern. Signe Marie Rustad og Annar Bye var også 
klare. Når en av de viktigste gjøremål på en lagskveld er og hedre medlemmer for lang tids 
medlemskap, og at mange av de som skal hedres naturligvis er i risikogruppen valgte vi til slutt 
og avlyse også dette arrangementet.  

Studiearbeid.  

 Laget har ikke hatt egne studieaktiviteter i perioden, men har deltatt i kommunepartiets og 
Hedmark Arbeiderparti sine studieaktiviteter. Noen av medlemmene deltar blant annet på 
partiskolen. Studieleder er sammen med lagleder deltagere i Elverum Arbeiderparti sitt 
valgkamputvalg. 
 

Formannskap og kommunestyret. 

Gruppeleder for kommunestyregruppa representerer vårt lag og er også medlem i 
formannskapet som en av tre fra vårt parti der. 8 representanter av vår gruppe i kommunestyret 
kommer fra vårt lag.  

AVSLUTNING. 
Til tross for at korona situasjonen har satt sitt preg på året har styret klart og holde oppe god 
aktivitet. I styrearbeidet har vi hatt oppe til diskusjon de aktuelle sakene som formannskap og 
kommunestyre har behandlet og de av våre styremedlemmer som også er 
kommunestyremedlemmer har fått med seg våre synspunkter inn i debattene. Våre 
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representanter i formannskap og kommunestyre har gjort en meget god jobb i den nye rollen vi 
har hatt som ledende parti i posisjon i Elverum kommune. Flere av våre medlemmer har også 
utmerket seg med gode og konstruktive leserinnlegg med dagsaktuelle saker.   

Vi retter en stor takk til alle lagets medlemmer for deres deltagelse i partiets forskjellige 
aktiviteter og deres bidrag på vegne av Leiret Arbeiderlag i forskjellige fora i samfunnet.  

 

Elverum 19. januar 2021 

 

Jan Gunnar Olbergsveen 

Leder 

Frank Ophus        Arne Gjelten 

Nestleder        Kasserer 

Anne Grete Berget       Jeanette Evensen Olsen 

Sekretær        Studieleder 

Elivane Nordhagen       Gro Christensen 

Styremedlem        Styremedlem 

Helen Løkken        Morgan Johansen 

Styremedlem        Styremedlem 
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Østre Elverum Arbeiderlag 

Årsmelding 
2020 

Organisasjon, møter og representasjon 
Tillitsverv 

Lagsstyret:  
Leder Thomas Sveen (ny 2020) 
Nestleder Magnus Stenseth (ny 2020) 
Sekretær Hanna Hanstad  
Kasserer Stine Heyerdahl Sveen  
Studieleder/styremedlem Anne Grethe Silihagen 
Styremedlem Gunvald Nersveen (ny 2020) 
Styremedlem Vilde Stenseth (ny 2020) 
Varamedlem Grethe Korsbakken 
Varamedlem Terje Uthus 
 
Andre verv og 
representasjoner 

 

Hamar Media:  
 
PersonligVara: 
 

1. Hanna Hanstad (fullmektig) 
2. Terje Uthus (rådgiver) 
1.Tor Reidar Løvhaugen 
2.Grethe Korsbakken 

Arbeiderbevegelsens 
arkiv: 
 

Tor Reidar Løvhaugen 
Arne Terje Silihagen 

Studieutvalget:  
 
 
 
Studieleder i ØEA  

Dette består av studielederne i 
de respektive lagene samt  
leder valgt av årsmøtet i  
Elverum Ap. 
Anne Grethe Silihagen 
(automatisk medlem av 
Elverum Aps studieutvalg) 
 

Revisorer:  
 
Vararevisor: 

1. Gunnar Lindbakken 
2. Margrethe Skjærbæk 
Pål Sundt Finstad  
 

Representant til valgkomiteen i  Elverum Arbeiderparti:  Pål Sundt Finstad  
 

Valgkomité:  
 
 

Ingebrigt Henningsen, leder 
Gunvald Nersveen 
Lillian Skjærvik 
 

     
Aktivitet og saksoversikt 

Året 2020 startet bra, men 12. mars ble Norge nedstengt.  Et virus ved navn SARS Cov 2, også kalt 
Covid 19 koronaviruset ble først registrert i Kina i november 2019, første tilfellet ble registrert i Norge 
26. februar 2020. Hele verden ble rammet, en pandemi  var et faktum som førte til den største og mest 
omfattende inngripen i fredstid i vårt ellers så trygge samfunn.  
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Skoler og barnehager ble stengt, serveringssteder likeså, hjemmekontor ble anbefalt for de som hadde 
anledning til det, pleiehjem og sykehjem ble stengt for besøk. Møtevirksomhet og sosiale 
sammenkomster osv måtte settes på vent.  
 
 Rett i forkant av nedstengingen hadde vi vårt første styremøte 5. mars der vi laget en handlingsplan for 
vår og sommer, med faste møtedager, medlemsmøter, stands osv. 
Søknad fra AUF i Elverum/Åmot om økonomisk støtte ble behandlet, styret vedtok enstemmig å gi et 
tilskudd på kr 2.500,-. 
Henvendelse fra Elverum Arbeiderparti om forslag på medlem til valgkomiteen i Elverum Arbeiderparti 
fra laget vårt, fortrinnsvis en kvinne ble også behandlet. 
Vilde Stenseth ble forespurt og sa ja til å stille her, beskjed ble gitt hovedpartiet. 
Pål Sundt Finstad er vår årsmøtevalgte representant, han ble valgt inn som vararepresentant til 
hovedpartiets styre ved årsmøte, og det var grunnen til at vi burde se oss om etter alternativ. 
Styremøtet ble holdt hos Anne Grethe, takk for at du åpnet stua for oss, og takk for god servering! 
Telefonsamtaler og mail ble vår arbeidsform før tiltakene ble noe løst opp og vi igjen kunne samles til 
styremøte 18. mai med god avstand til hverandre.  
Videre arbeidsform i styret og for laget ble vedtatt, og vår tidligere vedtatte handlingsplan skrinlagt. 
 Planlagt styremøte 4. november måtte avlyses, smittetallene i Norge var på tur opp. 
Skolestrukturen i kommunen vår sto på sakskartet, og med nedleggelsen av Kirkeby skole sist år i friskt 
minne måtte vi nå ta kampen for bevaring av Sørskogbygda skole. Telefon og mail ble igjen vår 
arbeidsform, vårt innspill i skolestruktursaken ble sendt Elverum Arbeiderparti.  
  
I desember ble vi bedt om forslag på et medlem fra laget vårt til valgkamputvalget i hovedpartiet. 
Arne Terje Silihagen ble forespurt og sa ja, beskjed sendt hovedpartiet. 
 
Ellers har vi hatt jevnlig telefonkontakt ifm møteopplegg og innspill til styret i hovedpartiet. 
  Styret er opptatt av utviklingen i bygdene våre, spesielt  Skolesaken, Sætre, og arealplanen. 
 
 Årsmøtet 2020 (for året 2019) 
  ble holdt på Skogvang, Julusmoen Vel sitt lokale torsdag 30. januar.  
Bra frammøte med aktive møtedeltakere. Vår nyvalgte ordfører Lillian Skjærvik redegjorde for sine fire 
første måneder i ordførerstolen. 
Takk til Julusmoen Vel som tok godt vare på oss! 
 
 
Bevilgninger vedtatt i årsmøte:  
Skolene i Østre kr. 500,- til hver; Hernes, Kirkeby og Sørskogbygda  ifm 17.mai, totalt kr. 1.500,-  
LO i Sør Østerdal (endr. 2019.tidl. Lo i Elverum) 
Kr 2.500,- tilskudd til 1. MAI markering  
p.g.a. koronapandemien ble det ikke arrangert ordinære markeringer av disse dagene, derfor er ikke 
bevilgningene effektuert.  
 
Årsmøte i Elverum Arbeiderparti 
Østre Elverum arbeiderlag tok utfordringen  med   praktisk tilrettelegging, servering og økonomi for 
årsmøtet som ble holdt i Horndalen Grendehus torsdag 13. februar 2020. Takk til gode hjelpere i 
Horndalen Vel! 
 
ØEA er representert i styret i Elverum Arbeiderparti:  
Magnus Stenseth ble ved årsmøtet i 2020 valgt til leder i Elverum Arbeiderparti.  
Stein-Erik Nyberg ble valgt inn som styremedlem og  
Pål Sundt Finstad som vararepresentant. 
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Arbeiderbevegelsens arkiv 
Årsmøte ble holdt onsdag 11. mars, dagen før bekjentgjøringen om nedstengning av landet vårt p.g.a 
koronapandemien. 
Her deltok Årsmøtevalgt representant Arne Terje Silihagen. Anne Grethe Silihagen stilte som vara for 
Tor Løvhaugen som var forhindret fra å delta. 
  
Hamar Media  
Ved Generalforsamlingen torsdag 25. juni deltok Terje Uthus og Tor Reidar Løvhaugen. 
Årets utbytte pr. aksje ble kr 3.000,-. Med våre 8 aksjer ble vi tilgodesett med kr 24.000,- kjærkomne 
midler til vårt arbeiderlag!  
 
Studiearbeid 
Det har ikke vært studieaktiviteter i lagets regi. 
 
Medlemsmøter 
Det har naturlig nok ikke vært arrangert medlemsmøter i lagets regi i 2020. Våre medlemmer har deltatt 
i hovedpartiets medlemsmøter som har blitt avviklet med fysiske møter bl.a. utendørs i bakgården på 
Gråberg og kombinert fysisk og digitalt, og noen kun digitalt.  
 
Stortingsvalg i 2021 
Alle medlemmer ble bedt om å komme med forslag på kandidater til valget. Flere sendte inn forslag. 
Nominasjonsmøtet ble holdt 20. august via Teams, flere fra laget deltok. 
  
Politisk virksomhet 
 
Kommunestyregruppa: 
Ordfører Lillian Skjærvik og Magnus Stenseth som medlem, med Pål Sundt Finstad som varamedlem. 
 
Formannskapet 
Lillian Skjærvik og Magnus Stenseth sitter i formannskapet 
Komiteer /Utvalg/Øvrig representasjon:  
Flere fra vårt lag er via Elverum Arbeiderparti representert i komiteer, råd, nemnder og  
utvalg i kommunen og i Fylket, flere fra vårt lag er også delegater til fylkespartiets årsmøte og 
nominasjonsmøte som representanter for Elverum AP. 
 
1. mai 2020 
Koronapandemien satte en stopper for en ordinær markering av arbeiderbevegelsens viktige dag. 
Det ble en digital markering med glimt fra hele Norge, vi observerte leder i LO i Elverum Tor Kristian 
Godlien med Los flotte fane utenfor Gråberg. 
 
Medlemmer som har gått bort i 2020 
Vi skal være forsiktige med å nevne navn, men en av våre eldste medlemmer, Randi Bjørklund født i 
1932 gikk bort i vår, hun har vært medlem siden 1954! 
 
Medlemssituasjonen 
Ved utgangen av 2020 har vi 47 medlemmer, ved forrige årsskiftet hadde vi 49 registrerte medlemmer, 
noe usikkert om dette tallet stemte, flere «hang igjen» som ubetalte, ser ut til at registeret sentralt nå er 
kommet mer på fote.   
Det har også i 2020 blitt gjort en innsats for å få med «gamle medlemmer»  som har glemt å betale.  
Påminnelse om kontingent kommer via SMS og mail, noe som gjør at det glipper for noen.  
Vi kan også glede oss over at vi har fått et par nye medlemmer. 
 
Til medlemmene 
Vi har lagt bak oss et år hvor vi har «tatt vare på hverandre ved ikke å ta på hverandre ». 
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Medlemsdemokratiet som vi er opptatt av blir svekket når møter må skje digitalt, ikke alle av våre 
medlemmer er på nett. 
Nå ser vi fram til at vaksineringen virker, at pandemien slås ned og at vi igjen kan møtes og glede oss 
over det sosiale og fine miljøet vi har i laget vårt. 
Vi går inn i et valgår og vi håper at dugnadsånden vi har i laget kan aktiveres igjen i 2021. 
Vi ser fram til et godt samarbeid også kommende år, som et aktivt lokallag i Elverum Arbeiderparti.   
 
Hernes, 31. desember 2020/Årsmøtedato 21. januar 2021 
 
Styret: Thomas Sveen, leder 
 Magnus Stenseth, nestleder 

Hanna Hanstad, sekretær 
Stine Heyerdahl Sveen, kasserer 
Anne Grethe Silihagen, studieleder/styremedlem 
Gunvald Nersveen, styremedlem 
Vilde Stenseth, styremedlem 
Grethe Korsbakken, varamedlem  
Terje Uthus, varamedlem 
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Årsmelding 2020 
 
Styret har i perioden bestått av 
leder Tor Kristian Godlien 
nestleder Rune Marius Hermansen 
sekretær Inger Johanne Norr 
kasserer Knut Solberg 
styremedlem 
styremedlem 

Kristin Johansen 
Renate Berntsen Midtlie 

styremedlem/medlemsansvarlig Erik Larsen 
 
Laget har ikke hatt varamedlemmer. 

 

  

Valgkomité:  
Det har ikke vært etablert valgkomité. Styret fikk på årsmøtet fullmakt til å 
legge fram forslag på kandidater. 

 

  
Andre verv: 
Revisor 
Folkets Hus Jømnvang SA  

Hanna Hanstad  
Leder/nestleder 
 

Representasjon i EAP: 
Studieutvalget:  Erik Larsen 
Styret: Knut Solberg 

(samt Tor Kristian Godlien som leder i LO Sør-Østerdal) 
Representantskap Hedmark 
Arbeiderparti :                                                        

 
Knut Solberg – vara for Jørn Øversveen 

Valgkomiteen:  
 
Valgkamputvalget Innlandet 
Arbeiderparti:                                             

Tor Kristian Godlien 
 
 
Erik Larsen 
 

Politisk representasjon 
Kommunestyret: Erik Larsen og Tor Kristian Godlien.  
Knut Solberg, Kristin Johansen og Rune Marius Hermansen er varamedlemmer. 
Formannskapet: Tor Kristian Godlien – 2.varamedlem. 
 
Komiteer: 
Utdanning: Tor Kristian Godlien – leder og Knut Solberg – varamedlem                
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 Helse og omsorg: Erik Larsen – nestleder 
Vekst og utvikling: Kristin Johansen – varamedlem 
Plan og eiendom: Rune Marius Hermansen – varamedlem. 
 
Styrets virksomhet 
Det har vært avholdt 4 styremøter og behandlet 27 saker, bl.a. situasjonen rundt Jømnvang, 
økonomisk støtte til Elverum/Åmot AUF, saker til årsmøtet i kommunepartiet, medlemskap i 
arbeiderbevegelsens arkiv på Hamar og forslag på kandidater til Stortingsvalget 2021. 
Det har fortløpende blitt orientert om den politiske og økonomiske situasjonen i kommunen.  
Styret har ikke hatt varamedlemmer og har slik ikke alltid vært fulltallig. 
 
Annen aktivitet 
All aktivitet ble svært begrenset pga. koronapandemien som gjorde at landet ble «stengt» 12. 
mars. Hele året var preget av sterke smitteverntiltak og slik begrensninger på hvor mange som 
kunne samles fysisk. Nødvendige møter er blitt avholdt digitalt. 
Laget har vært representert med en eller flere medlemmer på alle møter og samlinger i regi av 
kommunepartiet og Innlandet Arbeiderparti. 
 
Årsmøtet 2020 
Årsmøtet ble avholdt 11.03. i Menighetssalen ved Heradsbygd kirke. Det møtte 1 medlem og 6 
fra styret. Vanlige årsmøtesaker ble behandlet. Det var ikke kommet inn saker til behandling.  
Leder i Elverum Arbeiderparti Magnus Stenseth var gjest. Revisor Hanna Hanstad var også til 
stede. 
 
Medlemsmøter 
Det har ikke vært avholdt medlemsmøter i årsmøteperioden. 
 
Medlemssituasjonen 
Pr. 31.12.2020 var det registrert 27 medlemmer.  
 
Økonomi 
Aksjeutbyttet fra Hamar Media var i 2020 på kr. 6000. Økonomien i laget er god og det 
henvises til regnskapet for 2020. 
 
Sluttord 
Styret takker alle som støtter arbeiderlaget og vil gjøre sitt for å beholde et levende lag. 
Vi er avhengige av dialog og samarbeid for å kunne gjøre en jobb til beste for bygda 
 
 
Søndre Elverum  14.01.2021 
 
Tor Kristian Godlien, leder                               Kristin Johansen, styremedlem                                                                                                 
Rune Marius Hermansen, nestleder              Erik Larsen, styremedlem/medlemsansvarlig 
Inger Johanne Norr, sekretær                        Renate Berntsen Midtlie, styremedlem 
Knut Solberg, kasserer    
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